



Aanwezig:	Ben Haspels, Tessa Bouterse, Corrie van Breemen, Frans Engeland, Piet Kwak, Willemijn van Klingeren, Hans Pallada (vz), Marc van Staveren (pm), Lyda Rodenhuis, Han Warning, Louise van Zandvoort (secr.)
Afwezig:	Bastiaan van Aalst
Gast:	
Onderwerp:	Agenda vergadering Algemeen Bestuur
Plaats en tijd:	De Rank 19.30 uur, dinsdag 26 november 2024

Correspondentie:

Datum	Van:	Actie:
4-11	Omgevingswet	Nieuwe regels PARK21
5-11	Gemeenteloket	Webinar – verduurzamen: waar betaal ik het van?
7-11	Gemeente	Bewonersbrief Kreilerhof
7-11	Gemeente	Netwerklunch – digitale dagbesteding
7-11	Gemeente rekenkamer	Uitnodiging 2 december 19.00-21.00 uur
10-11	Fietsersbond	Uitwerking resultaten enquête fietsgemeente 2024
11-11	Gemeente	Agenda GO 14-11 plus verslag GO 19-09
11-11	Lokaal-totaal	Vermelding Informatiegids Haarlemmermeer, uitgave 2025. Postadres verwijderd.
12-11	NMCX	Sintswap – zie website
12-11	Meervoorelkaar	Uitnodiging netwerklunch 5 december 12.00-13.00 uur
13-11	Gemeente	Bewonersbrieven Westerdreef en Burchtpoort werkzaamheden
13-11	Gemeente	Bewonersbrieven Turfsteker en Zadelmaker - speelplaatsen
13-11	Gemeente	Reminder uitnodiging Themabijeenkomst WSV Nieuw-Vennep 3 december
15-11	HBB groep	Geen extra overleg KBG Marktgebouw
19-11	Gemeente	Persbericht parkeerbeleid Pionier-Bols
19-11	Maatvast	Benoeming nieuwe directeur

Nr.	Omschrijving	Actie	Gereed
1	Werven nieuwe leden	DB/AB	2024
	Vorig verslag:		

19.30 uur:

- 1) Opening, vaststellen agenda en wel/niet akkoord vorig verslag
- 2) Mededelingen:
 - Terugkoppeling GO 14 november
 - Aimane Benchellal is gebiedsadviseur Getsewoud. Vincent: Oude dorp
 - In december geen DR vergadering.

Speerpunten:

- 3) Actieplan gemeente voor Nieuw-Vennep (basis voor onze eigen speerpunten)
 - Doorkijk NV op 21 november – wat af/besproken? (Lyda/Hans)
- 4) Wegbrengparkjes:
 - wat is op 4 november besproken/afgesproken? (Lyda/Hans)
- 5) HVC:
 - Wat is er op 12 november besproken/afgesproken? (Lyda/Hans). Zie ook pagina 4.
- 6) Cpunt:
 - Wat is er besproken/afgesproken op 30 oktober? (Piet, Frans en Hans)



Algemene punten ("vinger aan de pols")

7) Statusupdate klankbordgroepen (ter informatie)

- Marktgebouw
- Mercator
- Nieuw-Vennep west
- Pionier Bols

8) Statusupdate JVC zaken (ter informatie)

9) Statusupdate G&G zaken (ter informatie)

20.30 uur: Pauze

Interne zaken

10) Gemeenteraad: welke onderwerpen kunnen we aan de politiek voorleggen?

1^e onderwerp: brief aan fracties over [bouwprojecten](#). Zie pagina 3 als voorbeeld.

11) Doel en doelstellingen Dorpsraad / Waar staan we voor? (Han, Frans en Hans)

12) Convenant voor communicatie en relatie met gemeente (Han, Frans en Hans)

13) Professionaliseren DR – op een later tijdstip

14) Naamsbekendheid Dorpsraad (Lyda, Frans en Piet)

15) Bewonersparticipatie (Lyda, Frans en Piet)

16) Financiën (Marc)

Communicatie

17) Communicatie

18) Nieuwe data 2025: 28 januari, 25 februari, 25 maart, 29 april, 27 mei, 24 juni, 26 augustus, 30 september, 28 oktober, 25 november

21.50 uur: Afsluiting

19) Rondvraag

- Bevalt deze manier van vergaderen?



Geachte leden van de HAP,

Wij willen uw aandacht vestigen op een belangrijk probleem dat onze gemeenschap aangaat: het gebrek aan regie bij de voortgang van de bouwprojecten in het centrum van ons dorp. Ondanks de duidelijke ambities in uw programma om te investeren in de leefomgeving en de economische ontwikkeling, zien we dat de uitvoering hiervan niet in lijn is met deze doelstellingen.

De huidige stagnatie in de bouw leidt tot een teleurstellende aanblik van ons centrum. Onvoltooide projecten en lege ruimtes verminderen de aantrekkelijkheid van het gebied en beperken de mogelijkheden voor ondernemers en bewoners. Dit staat haaks op uw streven naar een levendig en bruisend centrum, zoals uiteengezet in uw visie voor de toekomst van Haarlemmermeer.

Wij verzoeken u dringend om meer regie te nemen in dit proces. Heldere communicatie en coördinatie tussen alle betrokken partijen zijn cruciaal om de voortgang te waarborgen. Door actieve betrokkenheid en sturing vanuit de HAP kunnen we ervoor zorgen dat de ambitieuze plannen niet blijven liggen, maar daadwerkelijk worden uitgevoerd.

Daarnaast zouden wij graag meer inzicht krijgen in de planning en de tijdslijnen van de verschillende projecten. Regelmatige updates aan de gemeenschap zijn essentieel om het vertrouwen van de inwoners te herstellen en hen actief te betrekken bij de ontwikkelingen in hun omgeving.

Wij zijn ervan overtuigd dat, met de juiste regie en samenwerking, we samen kunnen werken aan een aantrekkelijk en bloeiend centrum dat voldoet aan de wensen en behoeften van alle inwoners.



Van: Hans Pallada
Betreft: vastlegging afspraken overleg 12-11-2024 m.b.t. overlast jongeren in de wijk
Aanwezigen: Wim Littooi (HVC), Jan Simon (HVC), Lenneke Keijzers (HVC)
Joyce Lopulalan (bewoner)
Rik Storm (Gemeente), Vincent Verheij (gemeente)
Lyda Rodenhuis (Dorpsraad), Hans Pallada (VZ Dorpsraad)

De volgende afspraken zijn gemaakt:

Nr.	Wat	Wie	Draagt bij aan KT: korte termijn MLT: middellange termijn LT: Lange termijn	Wanneer
1	HVC gaat door met het duidelijk maken aan de leerlingen dat het niet toegestaan is om in de woonwijk rond te lopen en dat roken plaats dient te vinden op de daarvoor aangewezen plek (momenteel bij het brengparkje, maar dat wordt veranderd, zie overige punten).	HVC	KT	Continu
2	HVC gaat onderzoeken of het mogelijk is om het verbod om het schoolplein te verlaten in pauzes en tussenuren te verbreden naar niet alleen voor 1 ^e en 2 ^e klas, maar ook voor hogere klassen. HVC geeft aan dit uiterlijk 10 januari te laten weten.	Jan	MLT	Juni 25
3	HVC is bezig met een plan om het schoolplein aantrekkelijker te maken voor de jeugd, zal zeker 2-4 jaar duren voordat dit gerealiseerd.	Jan	LT	Sept 28
4	De huidige rookplek (bij het brengparkje) is niet ideaal, gemeente (Vincent) zal onderzoeken of het mogelijk is het brengparkje te verplaatsen.	Vincent	KT	Jan 25
5	Gemeente geeft aan dat het "pleintje" bij het brengparkje binnenkort wordt vergroend doormiddel van groenaanplanting.	Vincent	KT	Jan 25
6	Als blijkt dat brengparkje niet verplaatst kan worden, dan lijkt een plek links van de ingang een goed alternatief, gemeente zal onderzoeken wat hiervoor de mogelijkheden zijn in samenspraak met het HVC-college. Vincent pakt dit verder op en komt met een voorstel.	Vincent/Jan	KT	Jan 25
7	Gemeente biedt aan om samen met HVC te onderzoeken hoe het gebied bij basketbal veldje (dat nu drassig is) bruikbaar te maken is voor een herinrichting, en geeft aan hier mogelijk ook budget voor ter beschikking te kunnen stellen. Vincent plant afspraak met o.a. Marcel, Aimane, Jan en Lenneke.	Vincent	MLT	Jan 25
8	Gemeente biedt aan om samen met HVC te overleggen naar de mogelijkheden om de huidige weg tussen de gebouwen anders in te richten (bv. Fietsstraat). Vincent plant afspraak met o.a. Jan, Lenneke, Aimane, Marcel en Rik.	Vincent	MLT	Jan 25
9	Gemeente wil met HVC in overleg om de situatie bij basketbalveldje anders in te richten i.v.m. het verleggen van het fietspad, maar waar ook bekeken wordt naar beter ontsluiting van het veldje (hek is nu altijd dicht) en in combinatie met extra pauzeplekken. Vincent plant afspraak met o.a. Marcel, Aimane, Jan, Lenneke en Rik	Vincent	MLT	Jan 25
10	Vincent plant vervolgspraak in, zelfde deelnemers, januari 2025	Vincent	KT	Jan 25



Stichting Dorpsraad Nieuw-Vennep
Voor een betere woon- en leefomgeving

secretariaat@dorpsraadnieuwvennep.nl
www.dorpsraadnieuwvennep.nl